



THE JOURNEY OF DISCOVERY

Journey to the Manger, Part 3
Pastor Stacie Wood
December 16–17, 2023

Sometimes there's joy in discovery.

Sometimes there's grief in discovery.

Sometimes we discover things that we are intentionally searching for.

Sometimes we discover things that we just stumble upon.

You don't necessarily have to be seeking God for him to find YOU.

God likes to use _____ people.

"I bring you good news of great joy that will be for all the people."
Luke 2:10b (NIV84)

"Today in the town of David a Savior has been born to you; he is Christ the Lord."
Luke 2:11 (NIV84)

Savior: _____ of sin

Christ: Hope fulfilled

Lord: Authority established

WHEN YOU DISCOVER SOMETHING ABOUT GOD...

1. _____ to what was revealed

"When the angels had left them and gone into heaven, the shepherds said to one another, 'Let's go to Bethlehem and see this thing that has happened, which the Lord has told us about.' So they hurried off and found Mary and Joseph, and the baby, who was lying in the manger."
Luke 2:15–16 (NIV84)

"The wrath of God is being revealed from heaven against all the godlessness and wickedness of men who suppress the truth by their wickedness, since what may be known about God is plain to them, because God has made it plain to them."
Romans 1:18–19 (NIV84)

"When they had seen him, they spread the word concerning what had been told to them about this child, and all who heard it were amazed at what the shepherds said to them."
Luke 2:17 (NIV84)

2. _____ the good news

"The shepherds returned, glorifying and praising God for all the things they had heard and seen, which were just as they had been told."
Luke 2:20 (NIV84)

3. Worship out of the overflow

"Glory to God in the highest, and on earth peace to men on whom his favor rests."
Luke 2:14 (NIV84)

Take your next step



1. unlikely 2. forgiveness 3. respond 4. spread



發現之旅

馬槽之旅 (三)

胡黛思牧師

2023年12月16-17日

有時，「發現」會帶來很多快樂

有時，「發現」會帶給我們悲傷

有時，我們會發現我們特意尋找的東西

有時，「發現」是誤打誤撞的

因你不一定要尋求上帝，祂才能找到你

上帝喜歡使用「_____」的人

「我報給你們大喜的信息，是關乎萬民的。」 路加福音 2:10 下 (和合本)

「因今天在大衛的城裏，為你們生了救主，就是主基督。」 路加福音 2:11 (和合本)

救主： 使罪_____

基督： 盼望的實現

上主： 是掌權的

當你發現一些關於上帝的事

1. _____ 所揭示的事

「眾天使離開他們，升天去了。牧羊的人彼此說：『我們往伯利恆去，看看所成的事，就是主所指示我們的。』他們急忙去了，就尋見馬利亞和約瑟，又有那嬰孩臥在馬槽裏。」 路加福音 2:15-16 (和合本)

「原來，神的忿怒，從天上顯明在一切不虔不義的人身上，就是那些行不義阻擋真理的人。神的事情，人所能知道的，原顯明在人心裏，因為神已經給他們顯明。」 羅馬書 1:18-19 (和合本)

「既然看見，就把天使論這孩子的話傳開了。凡聽見的，就詫異牧羊之人對他們所說的話。」 路加福音 2:17 (和合本)

2. _____ 好消息

「牧羊的人回去了，因所聽見所看見的一切事，正如天使向他們所說的，就歸榮耀與神，讚美他。」 路加福音 2:20 (和合本)

3. 因滿溢而敬拜

「在至高之處榮耀歸與神！在地上平安歸與他所喜悅的人！」 路加福音 2:14 (和合本)

邁出你的下一步



1. 不太可能 2. 得赦 3. 回應 4. 傳播